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Beste Partijgenoten, 

Allereerst wens ik u een 
inspirerend, sociaal en bovenal 
gezond 2017 toe! Plannen voor de 
komende jaren heeft de PvdA 
Midden-Drenthe volop. Voor het 
jaar 2017 richten we onze 
activiteiten in het bijzonder op de 
versterking en activering van onze 
vereniging; aandachtspunten voor 
2017 zijn: 

 Bedenken van alternatieve vormen van ledenbinding 
(met het oog op de jongeren)  

 Politieke profilering van PvdA Midden-Drenthe (bestuur 
en fractie moeten duidelijk maken waar de PvdA MD 
voorstaat en waarin het zich onderscheidt van andere 
politieke partijen)  

 Versterking van de ledenbinding en activering van de 
huidige leden (gericht op gemeenteraadsverkiezingen 
2018)  

 Actieve communicatie naar en via lokale / regionale / 
sociale media  

Activiteiten 2017: 
Nieuwsbrief: De nieuwsbrief zal dit jaar geregeld doch 
onregelmatig verschijnen en u per mail of per post 
informeren over actuele zaken in onze afdeling 
Ombudsteam:  PvdA Midden-Drenthe heeft nu een goed 
georganiseerd ombudsteam met meerdere vrijwilligers en wil 
een bijdrage leveren aan het welzijn en leefbaarheid in de 
gemeenten. 
Samenwerking bestuur-fractie: bestuur en fractie plannen 3 
á 4 keer per jaar bijeenkomsten met als doel o.a.: 

ontwikkelen nieuwe initiatieven, lopende zaken en het 
uitwisselen svz vereniging en de fractie. 
Ledenbinding: het bestuur is voornemens in 2017 een 
ledenactiviteit te organiseren. Een activiteit waar 
ontspanning en binding / versterking van de onderlinge 
contacten centraal staat. 
Tweedekamerverkiezing:  PvdA Midden-Drenthe neemt deel 
aan de campagne in nauwe samenwerking met het Gewest 
Drenthe. 
Gemeenteraadsverkiezing 2018: PvdA Midden-Drenthe staat 
in de  ‘startblokken’ om deze verkiezingen tijden en 
zorgvuldig voor te bereiden. 
OPROEP!!!!  
Het bestuur  PvdA Midden-Drenthe  maakt voor deze 
activiteiten 2017  graag gebruik van uw kennis en inzet.  
Edo Staudt, afdelingsvoorzitter 
 

Dennis Bouwman benoemt tot  
   wethouder Midden-Drenthe. 
Dennis Bouwman is tijdens de gemeenteraadsvergadering 

van donderdag 15 
september  benoemd 
tot wethouder in de 
gemeente Midden-
Drenthe. Hij volgt 
hiermee Emko Dolfing 
(63) op, die zijn functie 
per 1 december 

neerlegde.  
Dennis (37) gaat zich onder andere bezighouden met 
ruimtelijke ontwikkeling, volkshuisvesting en financiën en is 
met 23 stemmen unaniem gekozen.  
De geboren Schoonebeker woont momenteel in Enschede en 
was van 2004 tot 2012  gemeenteraadslid en voorzitter 
stadsdeelcommissie Noord. Daarnaast was hij onderzoeker, 
adviseur, manager en directeur op het gebied van 
volkshuisvesting en zorg. Tot voor kort werkte hij als 
zelfstandig adviseur. 
 
De Algemene Ledenvergadering PvdA Midden-Drenthe, d.d. 
13 december, had Dennis in haar afdeling na verantwoording 
met applaus ontvangen. Als PvdA-man maakt hij zich mede 
verdienstelijk als lid van het landelijk Presidium en actief 
onder andere als trainer van gemeenteraadsfracties en 
campagneleider. 

Inhoud 
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Start voorbereidingen gemeenteraadsverkiezingen 2018 
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Rebus voor enthousiastelingen 

Benny Muskee kijkt met fractie terug op 2016 



2 
 

Afscheid Emko Dolfing 
Woensdag 30 november beëindigde Emko Dolfing zijn elfjarig 

wethouderschap af met de 
commissievergadering Ruimte 
en Groen. Het was een druk 
bezochte commissievergadering 
met veel belangstelling op de 
publieke tribune. Om 23.00 uur 
sloot de voorzitter de 
vergadering en sprak Emko 
waarderende woorden toe. 
Hierna ontving Emko van 
afdelingsvoorzitter Edo Staudt 
elf rozen. 
Vrijdag 2 december werd op een 

indrukwekkende wijze door velen in woord en gebaar 
afscheid genomen van wethouder Emko Dolfing. 
 

Ombudswerk in de gemeente Midden Drenthe 
Sinds een jaar kunnen inwoners van de gemeente Midden 
Drenthe ook terecht bij het  ombudsteam. De PvdA heeft het 
initiatief genomen om het ombudswerk in de gemeente op te 
zetten. Naast de gemeentelijke ombudsfunctionaris is er nu 
ook de mogelijkheid gebruik te maken van een onafhankelijke 
instantie. 
Inwoners die het gevoel hebben dat er niet voldoende naar 
hun wordt geluisterd. Of zij die de weg een beetje kwijt zijn in 
de regelgeving van gemeente en overheid. Problemen met 
instanties als de woningcorporatie of energiebedrijf. 
Iedereen kan nu terecht bij het ombudsteam, waar 
geprobeerd wordt samen met u een oplossing te vinden voor 
uw vraag of probleem. Het kan ook zijn dat er slechts 
ondersteuning nodig is, of dat u wordt doorverwezen. 
De inzet zal zijn dat er wordt toegewerkt naar een resultaat 
waar u tevreden mee bent. 
Het ombudsteam van de PvdA bestaat uit een 10 tal 
vrijwilligers die beschikken over een grote mate van ervaring 
en deskundigheid op velerlei terreinen. 
Samen met u wordt de problematiek in kaart gebracht, 
waarna wordt afgesproken langs welke weg wordt 
geprobeerd een oplossing te vinden. De vrijwilliger 
onderhoudt het contact met u. 
Belangrijk te weten is dat het ombudsteam in geen 
hulpverleningsinstituut is, maar zoveel mogelijk met u en 
voor u, aan de hulpvraag probeert te voldoen. 
We hopen op deze manier een bijdrage te kunnen leveren 
aan het welzijn en leefbaarheid in de gemeente. 
Contact Ombudstelefoon: 06-38228670 (reactie binnen 24 

uur). 

  

2016 in de Drentse Staten. 

Een politiek jaar met onderwerpen die 
ook buiten de Statenzaal veel 
belangstelling trokken. Voor deze 
nieuwsbrief een kleine greep daaruit.  
Meepraten en meedenken bij de 
nieuwe taak voor de provincie: de 
Wet Natuurbescherming. Een jaar 
lang is men met elkaar in gesprek geweest onder leiding van 
gedeputeerde Jumelet om gezamenlijk de werkwijze en 
verantwoordelijkheden vast te leggen. Vorige week werd er 
door Provinciale Staten een klap op gegeven zoals dat heet. 
Nu aan het werk met elkaar; belangen tussen landbouw, 

jacht, landschap en natuurbescherming met balans afwegen. 
Volgend jaar kijken we met elkaar terug naar de ervaringen 
en resultaten. 
En natuurlijk was er de nota Sociaal Domein en Leefbaar 
Platteland: niet meer een hoofdtaak van de provincie want 
die ligt bij de gemeenten. Maar zo belangrijk dat er beleid 
vastgesteld is en budget beschikbaar is. Samenwerking met 
gemeenten, bewoners en organisaties op het terrein van 
welzijn, wonen en zorg.  

En dan in het laatste stukje van het jaar de discussies over 
FOC en GAE.  Het Factory Outlet Centre bij Assen  is vorige 

week niet meer behandeld 
in de Staten en de 
gemeente Assen komt 
mogelijk met een nieuw 
plan. Wel is op voorspraak 
van onze fractie een 
Binnenstad fonds in 

voorbereiding.  Met gemeenten investeren in binnensteden, 
maar ook in de regionale centra zoals Beilen. Het 
veranderend koop- en woongedrag van inwoners vraagt om 
een nieuwe visie op het centrum van de stad en de grote 
dorpen. En het FOC levert naast veel bezoekers ook een 
bijdrage aan werk voor mensen met een grote afstand tot de 
arbeidsmarkt. Dat contract lag er al. We zijn benieuwd hoe 
het nu verder gaat. 

Groningen Airport Eelde: nu of nooit meer. Dat is wel de 
conclusie na een brede discussie in onze fractie en samen 
met andere PvdA’ers in Groningen, Assen en Tynaarlo. Als 
iedereen zijn schouders er onder zet blijft de luchthaven 
onderdeel van de infrastructuur in Noord-Nederland. De 
exploitatie wordt losgekoppeld van de steun van de overheid. 
Bij de voorjaarsnota moet onze gedeputeerde Cees Bijl 
samen met de andere aandeelhouders met plannen komen 
om de financiën vrij te maken. 

Ja onze gedeputeerde Cees Bijl. We zijn blij met zijn komst 
naar het college van GS. Hij heeft zich inmiddels helemaal 
ingewerkt  en wordt alom gewaardeerd. De aanleiding: het 
vertrek van Ard van der Tuuk was een zwarte periode dit jaar. 
Met grote teleurstelling en na lang overleg heeft de fractie dit 
moeten aanvaarden. En ook onze partijgenoten in Drenthe 
hebben zich hierover uitgesproken in de bijeenkomsten van 
het gewest en het riep vele emoties op. We zijn  blij dat Ard 
weer een plek in het bestuur heeft gevonden. En Eric van 
Oosterhout in Emmen. Maar het zijn pleisters op een wond 
die nog maar net begint te helen. De fractie heeft na de 
zomer afgesproken de blik weer helemaal op de inhoud te 
richten. In goede samenwerking en met een actieve houding 
werken wij met Cees verder aan de uitvoering van het 
Collegeakkoord en de punten uit ons verkiezingsprogramma. 

Na elke Statenvergadering brengen we een nieuwsbrief uit 
zodat u ons kunt volgen. 
Namens Cees Bijl  en de fractie voor jullie allemaal goede 
feestdagen en een gezond 2017. 
 
Roelie Goettsch, fractievoorzitter PvdA Drenthe 
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Voorbereidingen voor de gemeenteraadsverkiezingen 
2018 gestart! 
De Kerngroep Scouting en de Kandidaatstellingscommissie 
zijn begonnen met  het werven van kandidaten voor de 
gemeenteraadsverkiezingen 2018. De partij is op zoek naar 
mensen die zich willen inzetten voor een sociaal en sterk 
Midden-Drenthe. Als raadslid of ter versterking van de 
organisatie van onze afdeling. 
Doel is het vinden van enthousiaste mensen die zich op 
enigerlei wijze actief willen inzetten voor de PvdA Midden-
Drenthe en/of lid willen worden van de partij. 
Er zijn verschillende functies mogelijk: o.a. wethouder, 
raadslid, afdelingsbestuurder of ondersteuning bij 
communicatie en PR.  
 
Belangrijk: kandidaten voor het raadslidmaatschap kunnen 
zich aanmelden tot 31 maart 2017.  
 
De Kerngroep Scouting (Dirk Jasper Keegstra, Grietje ten 

Hoeve en Albert Raven) staat 
open voor tips en mensen die 
zelf interesse hebben of 
mensen in hun netwerk onder 
de aandacht willen brengen. 
Bent u geïnteresseerd of heeft 
u suggesties, neem dan 
contact op met een van de 

leden of stuur een mail naar ravenalbert@gmail.com  
 
De Kandidaatstellingscommissie (Cor Onderwater, Mary 
Looman, Immy Roorije en Henk Kalk) gaat in gesprek met alle 
kandidaten die belangstelling hebben voor het 
raadslidmaatschap. De kandidaten zullen strikt vertrouwelijk 
worden behandeld.   
Op dit moment hebben zich 5 leden aangemeld voor het 
raadslidmaatschap in 2018.  
In maart 2017 start de commissie met de selectie gesprekken.  
Wilt u meer weten over het werk van deze commissie of 
heeft u vragen neem dan contact op met een van de leden of 
stuur een mail naar henk.kalk@gmail.com  
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Terugblik 2016 fractie  

Bij het opmaken van de balans 2016 

hebben we toch nog maar weer 

eens geconcludeerd dat we in 2014 

een prachtig  coalitieakkoord 

hebben gesloten .  Op de voor de PvdA belangrijke zaken 

staat het er daarom, mede door de inzet in het college van 

onze inmiddels oud-wethouder Emko Dolfing, gewoon goed 

voor in onze gemeente. Iets waar we met elkaar best trots op 

Algemene Ledenvergadering PvdA Midden-Drenthe 

 

De ALV - dinsdag 13 december – was een redelijk 

bezochte vergadering. De leden hebben kennis gemaakt 

met de kandidaat-wethouder Dennis Bouwman. De 

vergadering heeft besluiten genomen over: 

- werkplan en begroting 2017   

- aanvaarding nieuw bestuurslid Henk Boer 

- Riet Broekhuizen aangesteld als campagne 

coördinator  

- jaaroverzicht van de fractie 

- verantwoording werkwijze en procedure nieuwe 

wethouder 

- deelname aan de gemeenteraadsverkiezing 2018 

 

Tot slot is uitgebreid kennis gemaakt met Dennis 

Bouwman, kandidaat-wethouder, en hij is met applaus 

ontvangen door de leden. 

 

 

 
-pi 

+ze 

pv+ 

 
-me 

 
+t 

 
 +  

 
-k 

 

 
p=d 

 
-i 

-l 

 + rh+ 

 
-d 

 

mailto:ravenalbert@gmail.com
mailto:henk.kalk@gmail.com


4 
 

mogen zijn. Een aantal specifieke zaken uit het afgelopen jaar 

wil ik benoemen.  De fractie is akkoord gegaan met het 

verstrekken van een geldlening aan Sterk Midden Drenthe 

voor het aanleggen van “snel internet” door middel van 

glasvezel  zodat binnen Midden-Drenthe ook onze 

buitengebieden zijn voorzien.  Erg belangrijk voor onze 

dorpen en gemeenschappen! Per 1 november zijn de 

bezuinigingen op de Huishoudelijk Hulp teruggedraaid. Dit 

heeft de gemeente probleemloos kunnen doen. Ondanks de 

vele protesten uit de toeristische sector zijn we akkoord 

gegaan met de in het coalitieakkoord afgesproken verhoging  

van de toeristenbelasting voor 2017. Niet omdat dat nu 

eenmaal in het kader van de bezuinigingen afgesproken was, 

maar omdat we het vanuit solidariteit verdedigbaar vonden 

en vinden dat ook van de toerist iets gevraagd mag worden. 

Daarnaast hebben we opgeroepen dat het college, samen 

met de recreatiesector, vooral moeten investeren in het 

toeristisch aantrekkelijk maken van onze gemeente. Als 

fractie hebben we steeds meer oog voor duurzaamheid en 

klimaatneutraliteit.  Belangrijk naar de verdere toekomst toe.  

Ook die van Midden-Drenthe.   Niet onbelangrijk is verder het 

vaststellen door de gemeenteraad van het profiel voor onze 

nieuwe burgemeester. Wij hopen in juli 2017 de nieuwe 

burgemeester te kunnen instelleren.  Onze fractie heeft 

meegedaan aan de PvdA MKB-tour. Op één dag hebben alle 

afdelingen een aantal MKB-bedrijven in de eigen gemeente 

bezocht.  

Het 2
e
 Kamerlid Harm Brouwer 

vergezelde onze fractie.  De tour was 

een groot succes in geheel Drenthe. 

Het gaf ons inzicht in de problemen 

binnen de MKB-sector maar ook in de 

mogelijkheden  die er liggen , ook op 

innovatief gebied. Erg nuttig en leerzaam en voor herhaling 

vatbaar. 

Rieja Raven heeft vanuit de fractie samen met D66 

gesprekken gevoerd met starters op de woningmarkt en is 

samen met het CDA in gesprek gegaan met jonge 

mantelzorgers. In beide gesprekken is geïnventariseerd tegen 

welke problemen met aan liep wat behoeften en wensen zijn.  

We kijken nu war we politiek gezien onze invloed kunnen 

uitoefenen om hieraan tegemoet te komen. Onze fractie is in 

de laatste raadsvergadering van het jaar akkoord gegaan met 

de plannen voor  renovatie van Sportpark Noordwest in 

Beilen inclusief de mogelijkheid voor maximaal 2 

kunstgrasvelden waarvoor dan  wel een eigen bijdrage van de 

verenigingen wordt gevraagd. Tevens hebben we ingestemd 

met de bouwplannen voor de nieuwe VO-school in Beilen op 

de locatie De Haven. Een langgekoesterde wens die nu 

daadwerkelijk in vervulling gaat. Daarbij hebben we vooral 

gewezen op duurzaam en energieneutraal bouwen.  

En tenslotte hebben we samen met 

alle andere fracties in de raad een 

amendement ingediend om de 

strikte eisen m.b.t. 

 de geluidsnormen iets op te rekken. 

Hierdoor blijft hopelijk Westerbork 

een levendig  en gezellig dorp, 

belangrijk voor het toerisme en de 

bedrijvigheid, maar wordt er zeker ook rekening gehouden 

met de inwoners die vinden dat de grenzen in zicht zijn 

gekomen. 

Opvolging Emko Dolfing. Na het aangekondigde vertrek van 

Emko Dolfing per 1 december 2016 is de fractie is goed 

overleg en in goede samenwerking met het bestuur op zoek 

gegaan naar een nieuwe kandidaat wethouder. Die hebben 

we gevonden in de persoon van Dennis Bouwman.  In de 

Algemene Ledenvergadering van  13 december  heeft de 

fractie verantwoording over de gevolgde procedure en keuze 

afgelegd. Tevens kon worden kennisgemaakt met de nieuwe 

wethouder.  Ik hoop u hiermee een beknopt inzicht te 

hebben gegeven in het politieke jaar 2016.   

 

Indien u vragen hebt, schroom niet contact met de fractie op 

te nemen. 

Namens de fractie wens ik u prettige feestdagen toe en een  

gezond en gelukkig 2017! 

 

Benny Muskee. Fractievoorzitter 

 

 

 
 

 

 

 

 

PVDA MIDDEN-DRENTHE 

Wenst u fijne feestdagen en een gelukkig 2017! 

 

bestuur pvda midden-mrenthe – p/a vz – e. staudt – spekdiek4 – 9438td garminge - t:  0610928031 – email:staudt.e@hetnet.nl 

 

 


